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aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Tweedeverblijvers  -  Belangenvereniging

Sinds kort bestaat in ons land een nieuwe belangenvereniging van tweedeverblijvers. De 
vzw TEWERES vzw stelt zich op als vertegenwoordiger van de belangen van eigenaars van 
appartementen, woningen, vakantiehuizen en stacaravans in België. De 
belangenvereniging werd opgericht in de nasleep van de eerste periode verstrengde 
coronamaatregelen in ons land. Toen ontstonden discussies over de vraag of eigenaars 
van een tweedeverblijf daar al dan niet naar toe konden.
 
TWERES wil nu funcitoneren als centraal aanspreekpunt tussen de verschillende instanties, 
en ook haar leden ondersteunen met informatie en bijstand.
 
1. Had de minister reeds overleg met deze nieuwe belangenorganisatie, of plant de 

minister dit op korte termijn?

2. Welke aandachtspunten of problemen zouden volgens de minister besproken kunnen 
worden met de nieuwe belangenvereniging?



ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD 
op vraag nr. 294 van 26 november 2020
van EMMILY TALPE

1. Ik had nog geen overleg met deze organisatie maar sta hier zeker voor open.

2. Ik sta open om alle problemen en aandachtspunten waarmee hun leden worden 
geconfronteerd en die behoren tot de materies waarvoor ik bevoegd ben, te aanhoren 
of te bespreken. 

De voorbije maanden is duidelijk geworden dat de vraag of toeristische logies open 
mogen blijven dan wel verplicht moeten sluiten, geen zwartwitverhaal is. Er is het 
onderscheid tussen de verschillende logiestypes, er is het onderscheid tussen kleine 
en ‘grote’ logies, … De insteek van de tweedeverblijvers in dit verhaal kan alleen maar 
helpen om de besluitvorming te verbeteren.  


